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Referat SB nr. 61 

Torsdag d. 15. december 2022 klokken 17.00 – på Lærerværelset 

 

 

1. Godkendelse af endelig dagsorden – O – D – B (underskriv bilaget)  
Dagsoden godkendt. 

 
2. Godkendelse af referat – O – D – B 

Referat godkendt. 

 
3. Nyt fra formanden og andre – O – D 

Intet nyt. 

 
4. Nyt fra elevrådet – O – D 

Orientering om arbejdet med fremtidsværkstedet som resulterede i en prioriteringsliste, som 
skal føre frem mod prioritering af indsatser. 
Ungebyråd: 3 indsatsområder. Fritidsjob, skemaændring og sikker trafik. 

 

5. Svømmehalskvarter – O – D - B 

https://www.roskilde.dk/da-dk/demokrati-og-indflydelse/dagsordener-og-referater/plan-og-tek-
nikudvalget/2022-11-29-17-15-c5b8aa9a-4e96-4ffc-9419-4a8af0188893/ 
Næste skridt i skolens fysiske udvikling, strategi og plan. 
Morten orienterede om status i forhold til udearealer. 
Efterfølgende dialog og spørgsmål. 
Der blev talt om at det kunne være interessant at invitere Skole- Børne udvalget igen i forhold 
til ønske om at få renoveret skolen. Dette kunne f.eks. være i marts/april 2023. Dette arbejdes 
der videre med. Interesse i at skolebestyrelsen bliver involveret og inddraget i løbet af 2023. 

 

 

6. Dannelse med Jesper – hvordan indtænker vi SB og dele eller hele forældregruppen, fx ind-
dragelse af forældrerødderne – O – D – B 

 
 

Tilstede (X), fraværende (-), afbud (A) 

Klaus Gade Fisker (KGF) X Maria Skibsbye (MAS) X 

Jonas Gundtoft-Lund (JGL) X Ditte Kruse Gyldhof (DKG) X 

Louise Månsson (LOM) X Majken Thorsen Mørch (MTM) X 

Karsten Bøgen (KA) X Søren Christiansen (SØC) A 

Mads Suren Kristiansen (MS) X Kirsten Sørensen (KIS) X 

Søren Østergaard (SØ) X Christine M. Wilhelmsen  (CMW) A 

Morten Naumann (MN) x Yones Hussam Ali  (elev rep.) X 

  Konrad Madsen (elev rep.) x 
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Morten orienterede om planen for det videre forløb: 

 Undervisning af medarbejdere i forhold til dannelse. 

 Oplæg af Jesper i forhold til forældrerådsmedlemmerne i forhold til dannelse. Vigtigt at 
få aktiveret forældrene i forhold til workshop. 

 Videre arbejde med Jesper løbende i skolen. 
Vigtigt at medarbejdere får oplæg først, og herefter forældrene. 
Dialog om hvornår man skulle starte. Bruges gerne i forhold til klub og daginstitutioner. 
Morten sender to pod-caster ud i forhold til Jesper:  
 

7. Sikker skolevej – O – D  
Klaus orienterede om baggrund for punktet.  
Skolebestyrelsen har sendt et opslag i Dagbladet i forhold til sikker skolevej, specielt i forhold 
snerydning og saltning. 
Ungebyrådet vil gerne følge op på det, understøttes af ungebyrådets punkt om sikker trafik. 
 

8. Status på SFO og indskolingen samt ansættelse af ny indskolingsleder – O – D –bilag 1 
Jobopslaget er sendt ud i dag.  
Status: Er i god udvikling og i god stemning. Vigtigt at medtænke interesse og nysgerrighed i 
forhold til dannelse, se dannelsen som en del af SFO’en. Vigtigt at kunne forstå børn i børne-
højde. Børnenes perspektiv. 
Vigtigt at være opmærksom på hvad det er for en SFO, man ønsker, herunder hvad er SFO’en 
i forhold til skolen, og hvad kan man forvente fra SFO’ en. Vigtigt at kunne skabe et inklude-
rende miljø, med fokus på børnene. 
 

 
9.  Eventuelt 

Vi tog afsked med Konrad og Yones. Morten holdte en tale. 

 
10. Punkter til kommende møder 
    

 

Signaturforklaring: O = Orientering 
  B = Beslutning 
  D = Drøftelse 
  b = Bilag 


